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Interpellation till kommunstyrelsens ordförande 

Pryloteket 
 
Pryloteket är en resurs som, i linje med hållbarhetsmål och cirkulär ekonomi, kan bidra till 
både miljömässiga och sociala vinster för Södertälje. Idag finns det flera brister som 
begränsar Prylotekets potential och gör det svårare för kommuninvånarna att använda 
tjänsten. 
 
Vi ser särskilt följande utmaningar: 
 
Snäv budget: Begränsade resurser försvårar utvecklingen av Prylotekets verksamhet. 
 
Begränsade öppettider: De nuvarande öppettiderna gör det svårt för många invånare att 
nyttja tjänsten.   
 
Utbud och inventarier: Utbudet av prylar behöver utökas och underhållas bättre för att 
erbjuda ett relevant sortiment. 
 
Kommunikation: Bristande information om Prylotekets existens och funktion begränsar 
nyttjandet. 
 
Bokningsfunktion: Det saknas för närvarande ett fungerande bokningssystem, vilket gör 
det svårt för invånarna att låna prylar smidigt och enkelt online.  
 
Ägandeskap: Ingen verkar idag ansvara för Pryloteket fullt ut och styrningen är därmed 
otydlig.  

 

Därför frågar jag kommunstyrelsens ordförande: 

- Vilken nämnd eller styrelse ansvarar för Pryloteket? 

- Vilka åtgärder planerar kommunen för att förbättra Pryloteket och säkerställa 
långsiktigt gott utbud och både digital och fysisk och tillgänglighet? 
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